



## NATO ráðstefna í Brussel, september 1957

---

Bjarni Benediktsson – Stjórnámál – Dómsmálaráðherra – Menntamálaráðherra – Skýrslur – Ráðstefna –  
Varnarmál – Utanríkismál – Kalda stríðið

## Tekið af vef Borgarskjalasafnsins

---

[bjarnibenediktsson.is](http://bjarnibenediktsson.is)

Einkaskjalasafn nr. 360  
Stjórnámálamaðurinn  
Askja 2-22, Örk 4

©Borgarskjalasafn Reykjavíkur

CONFERENCE ON NORTH ATLANTIC  
COMMUNITY

CONFERENCE SUR LA COMMUNAUTÉ  
ATLANTIQUE

Conference Follow-up proposal No 6

(Presented to the Plenary Session of Sept 13, by Mr. W. BRETSCHER)

It is the sense of this conference that its work should be continued. It should become the starting point of a continuing discussion among the peoples of the Atlantic Community. To that end, the two Steering Committees, representing Europe and North America, should appoint a standing committee which, with the help of a secretariat will endeavour to carry out the recommendations submitted by this conference by its various commissions. The Standing Committee should be empowered to digest and disseminate the findings of the conference, to undertake further studies of proposals and problems, and to make recommendations to other appropriate bodies for action.

Suite à donner à la conférence - projet n° 6

Présenté à la séance plénière du 13 septembre par M. W. BRETSCHER

L'esprit de cette conférence exige que ses travaux soient poursuivis. La conférence deviendrait le point de départ d'une discussion continue entre les peuples de la Communauté Atlantique. Dans ce but, les deux comités préparatoires l'un en Europe, l'autre en Amérique, devraient désigner un Comité Permanent. Celui-ci, avec l'aide d'un secrétariat, tâchera de réaliser ce qui a été recommandé par les différentes commissions. Ce Comité Permanent devrait être à même de d'articuler et répandre les conclusions de la conférence, d'entreprendre des recherches à propos de nouvelles propositions et problèmes et de faire des recommandations en vue d'une action des autres organisations appropriées.